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Vragen van de leden Van Dekken en Cegerek (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu en de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Maak nieuwe regels voor 
kunstgraskorrels» (ingezonden 28 december 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Maak nieuwe regels voor kunstgraskorrels»?1 

Vraag 2
Waarom vallen de kunstgrasvelden niet onder de strengere consumentennor-
men ondanks dat mensen structureel en intensief in aanraking komen met de 
rubbergranulaatkorrels? Hoe kijkt u hier tegenaan? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat er in navolging van het voorstel van de bandenbran-
che en het Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM) een speciale 
normering moet komen voor rubbergranulaat meer in de buurt van de 
consumentennormering? Hoe denkt u hierover? 

Vraag 4
Bent u bereid om met de branche en het RIVM in overleg te treden om een 
norm zoals deze te bespreken en de hoogte hiervan te bepalen?

1 Telegraaf, 21 december 2016, http://www.telegraaf.nl/binnenland/27282401/
___Nieuwe_regels_kunstgraskorrels___.html
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